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§ 7  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2015:1) av Patrik Silverudd (FP) om det var värt 

drygt 200 miljoner att frysa Förbifarten 

Dnr 107-135/2015. 

 

2. (2015:2) av borgarrådet Edholm (FP) om majoritetens 

budgets konsekvenser för förskolorna 

Dnr 107-136/2015. 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om Slussen. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om skola i Hammarby 

Sjöstad. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Maria Danielsson (SD) ställer en fråga om jämställd snöröjning. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om vägledning om industri-

buller m.m. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 5 

Bo Sundin (M) ställer en fråga om program för en sammanhållen 

stad. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om resurser till försko-

lor. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om bostadsbyggande i 

Marieberg. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälan av skrivelser 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 4. 

 

 

§ 10  
Anmälan av ny ledamot och ersättare 
 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 13 januari 2015 att 

utse ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till 

och med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Johan Nilsson (M) har utsetts till ledamot efter Andrea Femrell 

(M).  

 

Torbjörn Erbe (M) har utsetts till ersättare efter Johan Nilsson 

(M).  

 

  


